
Reacties schoolbesturen op Integraal Huisvestingsplan 2024-2050 
 
Stichting Elan 
Elan geeft aan het IHP een consistent stuk te vinden met een heldere prioritering. Stichting 
Elan stemt in met het voorliggende IHP.  
 
Erfgooiers College 
Het Erfgooiers College is blij met de voorgestelde permanente uitbreiding voor het gebouw. 
Het Erfgooiers College stemt in met het voorliggende IHP.  
 
Flevoschool 
Enige jaren geleden is een werkgroep opgericht om voor vijf scholen het plaatsen van een lift 
te onderzoeken. Ook is een extern bureau ingeschakeld om het proces te begeleiden. De 
gemeente heeft budget beschikbaar gesteld om zowel het onderzoek naar als het plaatsen 
van de liften te bekostigen. De betrokken schoolbesturen hebben de handen ineengeslagen 
en overeenstemming bereikt over de besteding van de middelen. Vervolgens heeft de 
gemeente de vraag bij de schoolbesturen neergelegd om een eventuele overschrijding van 
het budget met elkaar op te vangen. De schoolbesturen zijn hiermee akkoord gegaan. Na 
ruim anderhalf jaar bleek dat een aantal besturen een lift niet meer noodzakelijk achtten 
waardoor nog slechts bij twee scholen geïnvesteerd hoefde te worden. De gemeente 
verzocht ons nogmaals om een deel van de plaatsing uit eigen middelen te bekostigen en 
nogmaals zijn wij hiermee akkoord gegaan. Vervolgens werd het project door de gemeente 
afgeblazen vanwege te hoge kosten. De Flevoschool wordt nu afgescheept met een 
plateaulift waarbij ons concept van theateropstelling in de centrale hal met de trap als tribune 
voor de kinderen bijna niet haalbaar is. De Flevoschool vindt het teleurstellend dat een 
schachtlift aan de buitenzijde van de school niet wordt toegekend.  
 
VPCBO Ichthus 
Het heeft de voorkeur van VPCBO Ichthus dat de gemeente zich uitspreekt om in de 
toekomst een visie te ontwikkelen op de clustering m.b.t. huisvesting van scholen samen met 
kinderopvang. De gemeente zou expliciet bereid moeten zijn om te investeren in extra m2 
voor de kinderopvang. Voor kinderen in de gemeente Huizen is het wenselijk dat de 
doorgaande lijn van Kinderopvang naar de school sterker wordt, mede door het faciliteren 
van goede huisvesting voor beide partijen. Zie ook de Flevoschool waar De Kremmerd direct 
aan het schoolgebouw gebouw zit. 
 
De gemeente gaat uit van nieuwbouwkwaliteit na renovatie en dus een levensduur van 40 
jaar. Deze planning heeft veel consequenties voor de inrichting van het MJOP van het 
schoolbestuur. De planning van de gemeente en de schoolbesturen moet gekoppeld kunnen 
worden; dit vraagt om een goede samenwerking. We zijn blij met het uitgangspunt van de 
gemeente om ENG te bouwen. 
 
SG Huizermaat 
SG Huizermaat verwacht geen substantiële daling van het aantal leerlingen (tot 1140) zoals 
de prognose nu laat zien. Afgelopen jaren is de school er continu in geslaagd om tegen de 
verwachting in het leerlingenaantal te laten groeien/ op peil te houden. Hoewel een lichte 
daling tot ongeveer 1200 leerlingen tot de mogelijkheden behoort, verwachten we de huidige 
noodlokalen nog langere termijn nodig te hebben. Verder hopen we nog steeds op financiële 
ondersteuning voor ons gerealiseerde Technasium lokaal 
  



 
RK Onderwijs Huizen 
Het IHP is een leesbaar stuk geworden. De prioritering zoals opgenomen in het IHP sluit niet 
aan bij de voorkeur van RK onderwijs Huizen. Het ‘naar voren halen’ van het Holleblok heeft 
als effect dat nieuwbouw voor de Springplank naar achteren schuift in de tijd. Dit is 
onwenselijk gezien de huidige groei van het aantal leerlingen, het gebrek aan een gymzaal 
en het binnenklimaat van de school.  
 
RK onderwijs Huizen sluit zich aan bij de opmerking van Ichthus dat het wenselijk is om in de 
toekomst de doorgaande lijn tussen school en kinderopvang te versterken, mede door het 
(door de gemeente te faciliteren) goede huisvesting voor beide partijen.  
 
De besturen zijn zelf verantwoordelijk voor kwalitatieve investeringen voor duurzaamheid 
(LED- verlichting, zonnepanelen). Hier is een terugverdientijd aan gekoppeld. We zouden 
graag in het IHP opgenomen willen hebben dat als de terugverdientijd nog niet verstreken is 
en hergebruik niet mogelijk is bij sloop van het gebouw, de gemeente hier een compensatie 
voor geeft. De besturen moeten dit uit eigen middelen bekostigen. Omdat hier geen 
rijksvergoeding voor is gaat het ten koste van het onderwijs.  
 
Talent Primair  
Het IHP is een goed gebalanceerd stuk. Het is wel teleurstellend dat de Gouden Kraal niet 
eerder staat geprioriteerd. De school komt nu pas in de periode 2032-3035 in aanmerking 
voor nieuwbouw. Talent Primair is van mening dat veel eerder nieuwbouw noodzakelijk is 
voor deze school. De huisvesting en de ligging zijn voor de Gouden Kraal een groot 
probleem. Het huidige gebouw is esthetisch, bouwkundig en functioneel gedateerd. Het 
gebouw ligt te verstopt in de wijk. Er zijn zorgen over de veiligheid van de kinderen door de 
ligging, doorgaande weg en onveilige aan- en afvoerroutes voor het schoolverkeer. 
Vervangende nieuwbouw op een representatieve locatie verbetert de levensvatbaarheid van 
de school. Voor de Gouden Kraal zou, wellicht in samenwerking met de Springplank, het 
Vista terrein een grote wens zijn.  
 
De Kamperfoelie komt in aanmerking voor verduurzaming. Talent Primair heeft de wens om 
de school te verduurzamen, te renoveren en functioneel aan te passen. In het kader (pagina 
4) wordt omschreven wat met verduurzaming wordt bedoeld: Aardgasvrij, maximale inzet op 
energiebesparing/energiezuinigheid, een gezond binnenklimaat (Frisse scholen Klasse B), 
circulariteit in ontwerp en bouw, klimaatadaptief. In de visie (p. 10) wordt nogmaals herhaald 
wat verduurzaming zou moeten zijn en wordt toegevoegd: Het collegeprogramma gaat uit 
van duurzame schoolgebouwen, met aandacht voor een goed binnenklimaat, passend voor 
het onderwijs dat in Huizen geboden wordt. Dat zou betekenen dat verduurzamen ook 
renovatie en functionele aanpassingen omvat. Graag zien we dat ook vermeld in de 
eindconclusie bij de Kamperfoelie. Het gebouw van de Kamperfoelie heeft een dusdanige 
leeftijd dat vervangende nieuwbouw op dezelfde locatie ook een logische optie is.  
 
Talent Primair deelt de mening van de overige bestuurders. Er zou met zorg gekeken 
moeten worden naar de huisvesting van kinderopvang. De kinderopvang is een waardevolle 
partner van het onderwijs en onmisbaar voor de ouders van onze scholen. De samenwerking 
met de kinderopvang is stevig in de visie en de Koers van Talent Primair ingebed. De 
onvoorziene leerlingengroei in Huizen staat een optimale samenwerking in de weg, omdat er 
onverwacht meer lokalen voor onderwijs nodig waren (Kamperfoelieschool) en de 
kinderopvang elders gehuisvest is. We staan ervoor open om samen met de opvang naar 
alternatieven te zoeken.  


